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Til stede var: Eva, Kjeld, Ulander, Gerd 
Afbud fra: Peter Helm 
 
Dagsorden: 
 

1. Strandvandring med besigtigelse af den vestlige ende af laget. 
2. Underminering af glacis helt mod vest. 
3. Økonomi / Ulander 
4. Eventuelt. 
 
 
 

Ad. 1. Vi mødtes i regnvejr, kulde og blæst på stranden og så på glaciset. Helt mod vest sås et stort 
hul, hvis udstrækning ikke kunne overses. På strækningen hen til, hvor den renoverede skræntfod 
stopper, ses ingen større huller, men betonen gaber mod stenene. 
De færdige stentrapper er pæne og velfungerende. Ud for Jytte Dubin er der fyldt beton imellem 
stenene, og også dette synes at kunne fungere som trappe. 
Både bølgebryderne og den renoverede skræntfod har klaret stormene fint. 
 
Ad. 2. Renovering af glaciset mod vest diskuteres. Den almindelige opfattelse er, at glaciset 
svarende til hullet evt. kan fås til at falde sammen (med vold) og derefter kan fyldes ud med beton. 
Det øvrige glacis hen mod den færdige skræntfod kan lappes med beton som tidligere.  
 
Ad. 3. Det  endelige skift til Nykredit er desværre endnu ikke på plads, men Ulander havde kreeret 
en Posteringsoversigt, som han delte rundt. Det gav ingen bekymrede miner. 
 
Ad. 4. Konklusion: Vi skal have reparareret glaciset i den vestlige ende. VG skal på stranden senere 
i sæsonen. E. Biering skal kontaktes med henblik på, om vores ønske kan opfyldes (se. Pkt. 2). 
Tidspunkt for VG’s arbejde på stranden samt pris ønskes.  
 
Når vi har svar fra Biering, vil Gerd indkalde til nyt møde, hvor også Biering bliver inviteret. 
 
Gerd 
  


